
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde dagsorden 
Mandag den 03.10.2022 

Jyllinge matrikel 
Der er sandwich fra kl. 17:30-18:00 
Møde fra kl. 18:00-21:00 
Indkaldt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indbudt 

Forældre: Jesper van Vliet Tews, Samuel 
Rütsou, Benjamin Salvad, Katja Toft, 
Michael Dinesen, Nicolai Jensen, Rikke 
Nord.  
 
Eksternt Medlem: 
Frants Peter Stokholm von Lüttichau 
 
Elever:  
 
Medarbejdere: Pernille Havblik, Tine 
Liliegren 
 
 
Ledelse: Brian Venneberg, Allan Christian 
Kristensen 
 

Afbud  

Møde-
leder 

 Referent Brian 

Punkt Sag Referat 
 

1. 
 
Godkendelse af dagsorden 
 

Dagsordenen er godkendt 

 
2. 

Meddelelser fra elevråd 
 

Elevrådet ønsker afklaring i forhold til, om både 
formand og næstformand fra begge matrikler kan 
deltage på skift ved skolebestyrelsesmøderne, da 
mødedeltagelsen er svær i forhold til 
fritidsaktiviteter.  
 
Skolebestyrelsen ønsker ikke at afvige fra 
styrelsesvedtægterne i forhold til elevrødders 
deltagelse. således at elevrådet på begge matrikler 
fremadrettet skal vælge en repræsentant til 
skolebestyrelsen.  
 
Elevrådet er deltagende ved Ungebyrådet, og vil 
have særlig fokus på demokratirettigheder.  
 
Formand og næstformand deltager ved både de 
stores og de mindres elevråd.  
 



 

 

Elevrådsrepræsentanten melder om en god 
skolestart på skoleåret, men fokus på læring og få 
vikarsituationen.  

3. Meddelelsesbog 
Ny lovgivning fra skoleåret 2022. 
Princip 6. omhandler underretning af 
hjemme om elevens faglige standpunkt. 
Princippet skal revideres. Skolen kommer 
med oplæg til meddelelsesbogen.  
Principper | nordskolen-roskilde (aula.dk) 

Skolebestyrelsen drøftede meddelelsesbogen og 
hvorledes den kan understøtte kommunikationen 
mellem skole og hjem.  
 
Skolebestyrelsen ønsker at meddelelsesbogen 
tager udgangspunkt i: 
Skoleportalen 
Motiverende og med udgangspunkt i en 
ressourcebasseret tilgang.  
Princip nr. 6 skal redigeres i forhold til at omhandle 
meddelelsesbogen  

4. Ordensregler.  
Skolebestyrelsen skal beslutte 
ordensreglementet. Skolens LMU har sendt 
ordensregler i høring hos medarbejdere. 
Ordensreglerne fremsendes ligeledes til 
bestyrelsen med henblik på drøftelse og 
endelig beslutning på kommende møde.  

Skolebestyrelsen gennemgik ordensreglerne og 
fremsagde ønsker om ændringer, blandt andet at 
mobiltelefonreglerne blev udmøntet i et princip 
angående mobiltelefoner.  
 
På mødet var der en længere diskussion i forhold til 
forsikring og erstatningsansvar i forbindelse med at 
skolen har inddraget en elevmobil, som led i 
ordensreglerne.  
Skolen fremlægger på kommende møde 
retningslinjer i forbindelse med skolens ansvar for 
forsikring- og erstatningspligt.  

 
5. 
 

 
Orientering om budget på Nordskolen.  
Opbremsning i budgettet har betydet 
afgang af to medarbejdere.  

Skolebestyrelsen blev orienteret omkring skolens 
håndtering af overforbrug.  
 
Skolebestyrelsen ønsker at balancen mellem 
specialundervisning og almen budget bringes i 
bedre balance.  
 
Et bestyrelsesmedlem ønsker at få ført til referat:  
At skolen fremadrettet skal sikre, at budgettet til 
almenskolen ikke belastes yderligere af underskud i 
specialundervisningsbudgettet. 
Blødningen fra almenbudget til specialbudget skal 
stoppes, første del er at sætte prop i! 
Jeg forventer at skolens ledelse tager dette meget 
alvorligt, og så meget til efterretning, at der 
fremadrettet som minimum er en dialog med 
skolebestyrelsen inden sådanne beslutninger 
træffes. 
 

6.  Beslutning om deltagelse i Skole, SFO og 
Klubforum d. 25 oktober. 

Rikke Nord er deltagende fra skolebestyrelsen 
 

7. Orientering fra  

 Formand  

 Skoleleder 
Legeplads Jyllinge 
Overgangstest  
Forsyningsbesparelse 

 
Skoleleder orienterede omkring følgende: 
 
Legeplads renovering er igangsat på afd Jyllinge 
Overgangstest overtager for nationale test og 
afholdes i nov/dec 2022 

https://nordskolen-roskilde.aula.dk/principper-0


 

 

Erfaring omlagt-undervisning 
Katinedrift, tidligere punkt fra maj 
mødet 
 

 Medarbejder 
 

Temperaturen nedsættes til 19 grader i alle 
bygninger 
Omlagt undervisning er et politisk prioriteret punkt, 
og skal på dagsordenen på kommende 
skolebestyrelsesmøde 
Der afsøges muligheder for at udvikle kantinen.  
I Budget 2023 og Budget 2024 er der forslag om at 
afsætte henholdsvis 5 og 7 mio. kr. til Kulturkilen. 
Nordskolens tilgang vil være, at budgettet i 2023 
udmøntes på udearealerne og budgettet i 2024 i 
højere grad afsættes til de fysiske rammer indenfor 
på Kulturskolen. Umiddelbart er vurderingen ikke, at 
Blok 10 indgår i projektet som tidligere besluttet.  
 
Skolebestyrelsens henvendelse til Skole og 
Børneudvalget med ønske om opsplitning af 
Nordskolen i to selvstændige matrikler er blevet 
kvitteret af Udvalgsformanden.  
 
Uge 39 (Naturfagsugen) er afholdt på begge 
matrikler. Der oplevedes en stor forældre tilslutning.  
Informationsmøder for kommende 0. kl. elever 
afholdt på begge matrikler.  
Medarbejderrepræsentanterne er bekymret for 
nedgang i medarbejdere.  
Den sænkede temperatur kan mærkes på skolen.   

 
8. 
 

 
Evt. 

 

Skolebestyrelsen ønsker et tilsyn/gennemgang af 
begge matriklers SFO.  
 
Skolebestyrelsen ønsker en redegørelse for 
hvorledes skolen håndterer temperatur 
nedsænkningen på Nordskolen.  
 
 

   

   

11. aug.   

29. aug. Økonomimøde skolebest. (høring budget 2023) (udsat) 

12. sept.  

3. okt. 

3. nov. 

8. dec.  Julefrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 

2023 

5. jan.  

6. feb.  

9. marts 

13. april 



 

 

2. maj 

8. juni  Sommerfrokost. Den samlede ledelse og adm inviteres med til spisning 


